
 

Afsprakenlijst raadscommissie 11 maart 2024 19:30 uur 
Plaats: Raadzaal, Raadhuis 
 
Aanwezig: 
de voorzitter: E. Mateman 
de leden:  
CU/SGP: G. van der Rhee, E. Moerman 
CDA: J.P. van Ark, R. de Gooijer 
VVD: E. Stijnman, T. Kruithof 
GBP: L. Dokter, W. Boeve 
PvdA: M.L Stapper-Bosman, E.W. Dijkstra  
D66/GL: S.I. van Amerongen, J.G. Dikker Hupkes 
 
het college: wethouders S.J.L. Nienhuis, W.J.W. van Ommen en W.I. Meijer 
Ambtelijke organisatie: mevrouw J. van der Beek(Adviseur SMV) 
 
 
commissiegriffier: E. Landman 
griffiemedewerkster: B. Bessels 
 

 
A G E N D A  
Algemeen 

1. : Opening en mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website: Agenda Heerde - Raadscommissie maandag 11 
maart 2024 19:30 - 22:30 - iBabs Publieksportaal 
(bestuurlijkeinformatie.nl) 
 
Mededelingen: 
De heer Van Ark van het CDA verwijst naar de drie regiodeals. Hij wil graag een 
uitwerking zien van wat deze deals betekenen voor Heerde en deze laten 
agenderen voor een commissievergadering. CU/SGP en GBP onderschrijven dit. 
Dit agendaverzoek wordt voorgelegd aan de agendacommissie.  
 
 

2.  Vaststelling agenda 
 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.  
 
Er is voor deze vergadering een rondvraag (2 vragen) aangekondigd door de 
fractie van D66/GL. 
 

3.  Toezeggingenlijst en moties 
 

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/36b292b7-879c-4048-b188-7a739b268842
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/36b292b7-879c-4048-b188-7a739b268842
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/36b292b7-879c-4048-b188-7a739b268842
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Toezeggingenlijst; Mevrouw Van Amerongen vraagt naar de toezegging van 
wethouder Nienhuis over het parkeerplan en de parkeernormen, wanneer wordt 
de raad geïnformeerd over de actualisatie van het parkeerbeleid?  
Wethouder Nienhuis zegt toe dit na te vragen bij de ambtelijke organisatie 
wanneer deze actualisatie gedeeld kan worden met de raad en hierop terug te 
komen.  
 

4.  Nieuws uit de regio 
Geen meldingen. 
 
 

 Hamerstukken 
5.  Benoeming nieuwe voorzitter en 2 nieuwe leden commissie bezwaarschriften. 

 
De commissie besluit dit voorstel zonder bespreking door te geleiden naar de 
raad als A-onderwerp. 
 

6.  Vaststelling bestemmingsplan Oenerweg 14a-16 
 
De commissie besluit dit voorstel zonder bespreking door te geleiden naar de 
raad als A-onderwerp 

 Adviezen/bespreken 
7.  Groene schoolpleinen o.v.v. de fractie CDA 

De commissie geeft haar opvatting over: 
De in bijgaande notitie geformuleerde uitgangspunten voor een subsidieregeling 
voor groene schoolpleinen. 
 
Er wordt gediscussieerd over de notitie van het CDA. Er worden een aantal 
vragen gesteld over de financiering en uitvoering. Wethouder van Ommen zegt 
toe dat het resultaat van deze subsidieregeling via een memo ARI 
teruggekoppeld kan worden aan de raad. 
Samengevat is er consensus over de uitgangspunten van de notitie van het CDA. 
De commissie geeft het college mee om heldere indicatoren (oppervlaktes, 
vierkante meters) toe te passen.  
 
Mevrouw Van de Vosse, inspreekster, spreekt haar dank uit en vraagt om haast 
te maken met de uitvoering.   

8.  Discussienota flexwoningen 
De commissie geeft haar opvatting over: 
De beantwoording van de schriftelijke vragen van de fractie van de PvdA over 
flexwoningen. 
 
Er wordt gediscussieerd over het bouwen van extra flexwoningen naast de 
geplande 24 flexwoningen, de vertraging die het bouwen van die de 24 geplande 
flexwoningen heeft opgelopen en de geplande bouw van sociale huurwoningen.  
 
De fracties lichten toe hoe zij hierin staan. De PvdA geeft aan een beeld te 
hebben gekregen en een antwoord op hun vragen.  
 

Ter kennisname 
9.  Afsprakenlijsten commissievergaderingen 12 en 13 februari 2024. 

 
Geen vragen/opmerkingen. 
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Slot 

10.  Rondvraag 
 
Mevrouw Van Amerongen (D66/GL) vraagt of Heerde meedoet aan de Actie 1001 
hectare kruidenrijk grasland. Wethouder Meijer geeft aan dat in Heerde hier nog 
niet aan wordt meegedaan. Dit onderwerp komt terug in de themaraad van 18 
maart aanstaande.  
 
Mevrouw Van Amerongen (D66/GL) vraagt naar het Zelf registreren van grond 
bij RVO door de gemeente, is dat van toepassing voor Heerde? Wethouder Meijer 
heeft dit ambtelijk nagevraagd en de inschatting is dat registratie door 
landbouwers in Heerde niet veel voorkomt. De gemeente registreert geen 
percelen bij de RvO.  
 
Mevrouw Landman (D66/GL) vraagt naar het zorgcomponent in de woningbouw 
die op stapel staat. Is er genoeg aandacht voor de bouw van zorgwoningen? 
Wethouder Nienhuis wijst erop dat hier aandacht aan wordt gegeven in het 
volkshuisvestingsprogramma, deze ligt bij de agendacommissie. Dit kan verder 
worden besproken als het volkshuisvestingsprogramma wordt geagendeerd in de 
commissie. 
 
De heer Van Ark (CDA) geeft aan dat de sloop van de sporthallen in Wapenveld 
goed en netjes verloopt, complimenten hiervoor. Hij geeft de pers en het college 
de tip om dit proces fotografisch vast te leggen. Wethouder Nienhuis geeft aan 
dat er tussentijds foto’s worden gemaakt.  
 

11.  Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.06 uur de vergadering. 
 

 


